

THE SENATE

Tuesday, February 21, 1871

The Speaker took the chair at 3 o'clock.

THE FISHERIES

Hon. Mr. Letellier de St Just said that it was his intention to have brought forward the motion of which he had given notice on a previous day, in reference to the correspondence between the Governments of the United States and Great Britain on the subject of the fisheries. Since he had given notice, he found that the Government had elsewhere laid on the table a very voluminous report on the subject. Under these circumstances, he wished to know whether the Senate would not take advantage of those communications without having a special motion made for the printing of the documents. When the papers were printed they could be submitted to the House.

Hon. Mr. Mitchell said that it would certainly not facilitate matters were the honourable gentleman to make his motion at that time. The Government would submit all the papers in their power to bring before the House. Those papers were now in the hands of the printer, and would be ready as soon as practicable. When they were examined, honourable gentlemen could ask for any other information that they might desire.

Hon. Mr. Botsford said that it was his intention to have made a motion in respect to the mission of the Hon. Postmaster General, but he understood the documents would be found in the returns to be submitted. When the papers were printed, it would be seen whether any other information was required. He did hope that his honourable friend would be able to give a personal explanation, sooner or later, of his important mission.

Hon. Mr. Letellier de St Just said that he had no doubt the Hon. Postmaster General would willingly give any information asked by a member of the House.

Hon. Mr. Campbell replied that the Report which he had the honour of submitting to His Excellency was among the papers now in the hands of the printer. When those papers were in the possession of the House, he would cheerfully give any further information that it would be in his power to afford.

Hon. Mr. Botsford said that if the Government did not bring these papers formally before the Senate, they would not appear in the Journals.

Hon. Mr. Dickey said that he was not willing to adopt the plan proposed as a precedent here-

LE SÉNAT

Le mardi 21 février 1871

Le Président ouvre la séance à 3 heures.

LES PÊCHERIES

L'honorable M. Letellier de St Just a l'intention de présenter la motion dont il a déjà donné avis. Cette motion vise la correspondance qu'ont entretenue les gouvernements américain et britannique au sujet des pêcheries.

Il constate que le gouvernement a par ailleurs déposé sur le bureau un rapport très volumineux sur la question depuis qu'il a donné avis. Dans ces circonstances, il désire savoir si le Sénat ne va pas tirer profit de ces communications et éviter de passer une motion spéciale pour l'impression des documents qui peuvent ensuite être présentés à la Chambre.

L'honorable M. Mitchell déclare que cela ne facilitera certainement pas les choses si l'honorable sénateur présente alors sa motion. Le Gouvernement doit saisir la Chambre de tous les documents qu'il lui sera possible de présenter. Ceux qui sont actuellement chez l'imprimeur seront prêts bientôt. Après étude, les honorables sénateurs pourront demander tout autre renseignement jugé désirable.

L'honorable M. Botsford déclare qu'il avait l'intention de présenter une motion relative à la mission de l'honorable ministre des Postes, mais qu'il a compris que les documents seront inclus dans les dépôts devant être présentés. Lorsque les documents seront imprimés, on verra si d'autres renseignements s'imposent.

Il espère que son honorable collègue pourra lui fournir, tôt ou tard, une description personnelle de son importante mission.

L'honorable M. Letellier de St Just déclare qu'il est assuré que l'honorable ministre des Postes fournira volontiers tous les renseignements demandés par les sénateurs.

L'honorable M. Campbell répond que le rapport qu'il a eu l'honneur de présenter à Son Excellence fait partie des documents qui se trouvent actuellement chez l'imprimeur. Lorsqu'ils seront la propriété de la Chambre, il fournira volontiers d'autres renseignements.

L'honorable M. Botsford déclare que si le Gouvernement ne présente pas officiellement ces documents au Sénat, ils ne seront pas publiés dans les journaux.

L'honorable M. Dickey déclare qu'il ne veut pas adopter le projet proposé comme un précé-